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Nr AO.0002.7.2020 

 

P R O T O K Ó Ł nr  XXVI 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 7 lipca 2020 roku 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 11:00, a zakończono o godz. 17:00 tego samego dnia.  

 

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 14 radnych. 

Nieobecny wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Marian Kapela.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej 

Trzewiczyński. Na wstępie powitał Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew Mariusza 

Musiałowskiego, Zastępcę burmistrza Gminy i Miasta Kleczew Jarosława Bąka, Skarbnika 

Gminy Beatę Kozikowską, Sekretarza Gminy Ewę Staroojciec, dyrektorów i kierowników 

jednostek, przedstawiciela KMP w Koninie, panie i panów sołtysów oraz wszystkich, którzy 

oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni o sprawdzenie quorum (14 radnych 

potwierdziło obecność).  

 

Ad 2.  Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński zaproponował 

wprowadzenie pod literą 7l) dodatkowego projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników 

kontroli kwot rekompensaty całkowitej wypłaconej Miejskiemu Zakładowi Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi Sp. zo.o. w Koninie.  

Wyniki głosowania wraz z proponowaną zmianą: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NIEOBECNI: 1 

 

Porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji. 

4. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 
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7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kleczew w roku szkolnym 

2020/2021; 

b) w sprawie określenia zasad dowozu uczniów do przedszkoli i szkół, wobec których Gmina 

Kleczew nie ma ustawowego obowiązku zapewnienia bezpłatnego transportui opieki                       

w czasie przewozu; 

c) w sprawie ustanowienia świadczenia pieniężnego pn. „Bilet plus dla ucznia” dla uczniów 

szkół ponadpodstawowych, będących mieszkańcami gminy Kleczew; 

d) w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych w budynku stanowiącym własność Gminy 

Kleczew, położonym w mieście Kleczewie przy ul. Poznańskiej 13; 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w drodze przetargu 

nieograniczonego, nieruchomości z przeznaczeniem na cele rolne;  

f) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2020 r.; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew                   

na lata 2020-2026; 

h) w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu Gminy 

Kleczew instrumentem płatniczym; 

i) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Kleczew: 

1) debata nad raportem; 

2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Gminy                         

i Miasta Kleczew; 

j) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz                                           

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy i Miasta Kleczew za 2019 rok: 

1) przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy i Miasta 

Kleczew, sprawozdania rocznego z wykonania planów finansowych jednostek wraz 

z informacją o stanie mienia Gminy Kleczew oraz sprawozdania finansowego; 

2) odczytanie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kleczewie Uchwały Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 30 kwietnia 2020 

roku wyrażającej opinię o przedłożonym przez Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2019 rok; 

3) dyskusja nad sprawozdaniem finansowym oraz sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy i Miasta Kleczew za 2019 rok; 

4) głosowanie; 

k) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew za 2019 rok: 

1) odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej opinii z dnia 10 czerwca 2020 

roku z wykonania budżetu Gminy i Miasta Kleczew za 2019 rok; 

2) odczytanie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kleczewie Uchwały Nr 1/20 

Komisji Rewizyjnej z dnia 10 czerwca 2020 r. w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew z wykonania budżetu                       

za 2019 rok; 

3) odczytanie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kleczewie Uchwały Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  z dnia 17 czerwca 2020 r. 

w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie 
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w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew z tytułu 

wykonania budżetu za 2019 rok; 

4) głosowanie. 

l) w sprawie zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty całkowitej wypłaconej 

Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Odpadami Komunalnymi Sp.zo.o. w Koninie. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokół                

z XXV sesji był do wglądu w biurze rady i zaproponował jego przyjęcie bez odczytywania.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

NIEOBECNI: 1 

Ad 4. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Informację o pracy Burmistrza w okresie od 5czerwca 2020 r. do 30czerwca 2020 r. przedstawił  

Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski.  

Powyższa informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Dariusz Michalak zapytał, czy podana kwota 

3.500.000,00 zł dot. farm fotowoltaicznych to kwota jednorazowa? 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że nie. Wyjaśnił, że grunty te to 

nieużytki, w momencie, kiedy inwestor będzie chciał postawić na nich farmę fotowoltaiczną, 

powyższe grunty należy przekwalifikować pod działalność gospodarczą, co wiąże się                              

z wpływami podatku do budżetu gminy. 

Następnie, wiceprzewodniczący RM w Kleczewie Dariusz Michalak w sprawie zaległości                          

w opłacie za gospodarowanie odpadami komunalnymi zapytał, czy mieszkańcy dostają 

upomnienia o płatności, czy od razu informacjaprzekazywana jest do Urzędu Skarbowego                     

w Koninie o osobach zalegających w opłacie za gospodarowanie odpadami komunalnymi? 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że mieszkańcy otrzymują upomnienia                       

w celu uregulowania zaległości w opłacie, natomiast jeżeli wezwanie do zapłaty nie jest 

skuteczne, informacja zostaje przekazana do odpowiednich instytucji (tj. Urzędu Skarbowego                     

w Koninie). 
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Wiceprzewodniczący RM w Kleczewie Dariusz Michalak w związku z ogłoszonym naborem 

wniosków na dofinansowanie programu „Deszczówka” zapytał, czy to jest dofinansowanie dla 

obiektów publicznych, oraz czy mieszkańcy którzy są zainteresowani, muszą złożyć wnioski we 

własnym zakresie? 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że pod uwagę brane są wszystkie 

obiekty gminne.  

Wiceprzewodniczący RM w Kleczewie Dariusz Michalak zapytał, czy istnieje możliwość, na 

wzór gmin sąsiednich, wyznaczenia osoby w celu pomocy mieszkańcom w wypełnianiu 

wniosków składanych do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Poznaniu na termomodernizację budynków mieszkalnych. 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że została zatrudniona osoba na 

pół etatu w urzędzie, która zajmuje się pozyskiwaniem dotacji. Burmistrz wyjaśnił, że osoby 

które zajmują się funduszami zewnętrznymi przygotowują wnioski w celu pozyskania środków 

finansowych dla gminy. Następnie poinformował, że istnieje możliwość wprowadzenia pomocy 

dla mieszkańców w wypełnianiu wniosków, co wiąże się z powiększeniem zespołu do pracy. 

Wiceprzewodniczący RM w Kleczewie Dariusz Michalak w nawiązaniu do informacji, zapytał 

czy żółte pojemniki do odpadów planuje się zakupić w roku bieżącym, czy kolejnym? 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że na bieżąco monitorowana jest 

analiza konkursu w zakresie możliwości uzyskania dofinansowania dla ZGKiM Sp. zo.o.                         

w Kleczewie na zakup pojemników do odpadów. Dodał, że do końca marca 2021 roku wszystko 

pozostanie bez zmian ze względu na rozstrzygnięty przetarg na odbiór odpadów komunalnych, 

jednakże powyższy temat jest na bieżąco monitowany, w celu ulepszenia jakości świadczonej 

usługi, np. zwiększenie częstotliwości odbierania odpadów biodegradowalnych w okresie 

letnim. 

Przewodniczący RM w Kleczewie Maciej Trzewiczyński w nawiązaniu do wypowiedzi 

burmistrza, skierował zapytanie do prezesa ZGKiM w Kleczewie Janusza Bertholda                                   

czy istnieje możliwość zwiększenia ilości odbioru odpadów biodegradowalnych w okresie 

letnim? 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że to rada może podjąć decyzję, jak 

często odpady te mają być odbierane. Zauważył, że zwiększenie częstotliwości odbioru, może 

wiązać się ze wzrostem ceny za odbiór odpadów.  

Prezes ZGKiM w Kleczewie Janusz Berthold potwierdził, że jest to w kwestii zamawiającego.  

Radny Andrzej Pawlaczyk nawiązując do pytania złożonego na jednej z  wcześniejszych sesji, 

zapytał czy zostały przeprowadzone ekspertyzy dachów na budynkach gminnych, oraz czy 

planowane jest zamontowanie ogniw fotowoltaicznych na budynku po byłym gimnazjum ? 
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Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że z ekspertyzy wynika, iż należy 

wyremontować dwa dachy, jednym z nich jest dachna budynku ZSP w Kleczewie. Odpowiadając 

na kolejne pytanie wyjaśnił, że budynek po gimnazjum nie jest uwzględniony. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Ad 5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Dariusz Michalak:  

- ponowił wniosek w sprawie zamontowania progów zwalniających na osiedlu kwiatowym                     

w Kleczewie; 

- zapytał, czy można pomóc przedsiębiorcy, prowadzącemu usługi wulkanizacyjne w sprawie 

dojazdu do warsztatu przez ul. Różaną i Jaśminową na osiedlu kwiatowym w Kleczewie, na 

którym widnieje zakaz wjazdu samochodów ciężarowych; 

- ponowił wniosek o przesunięcie znaku ustąp pierwszeństwa na ul. Putza w Kleczewie, który 

ustawiony jest na środku chodnika; 

- poinformował, iż w okolicy ul. Białobrodzkiej w Kleczewie (niedaleko hali sportowej) pszczoły 

zaatakowały i pożądliły przechodniów, zapytał, czy są regulacje prawne dot. lokalizacji pasiek 

przy zabudowaniach jednorodzinnych. 

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski odnosząc się do powyższych wniosków 

odpowiedział, że w Polsce nie ma zakazu hodowania pszczół w aglomeracjach miejskich. 

Natomiast, prawo lokalne może stanowić, w jaki sposób można pszczoły hodować. 

Zaproponował, by wniosek dot. pszczół skierować na Komisję Porządku Publicznego. Następnie 

odpowiedział, że znak na ul. Putza powinien zostać przestawiony do końca lipca. W sprawie 

zamontowania progów zwalniających, odpowiedział, że jeżeli będą zgody mieszkańców 

zamieszkałych obok na montaż progu, wniosek zostanie rozpatrzony. W sprawie pytania dot. 

zakazu wjazdu samochodów ciężarowych, poinformował, iż wpłynął wniosek przedsiębiorcy, 

który zostanie przedstawiony na Komisji Porządku Publicznego w celu zmiany organizacji 

ruchu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński poprosił panów Burmistrzów 

o przestrzeganie terminów związanych z udzielaniem odpowiedzi na złożone pisma.  

Radny Andrzej Pawlaczyk w nawiązaniu do złożonego wcześniej wniosku, zapytał o naprawę 

zaniżeń przy studzienkach kanalizacyjnych na ul. Toruńskiej w Kleczewie. 

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski wyjaśnił, że na ul. Toruńskiej w Kleczewie 

zostały zakwalifikowane dwie studzienki do przebudowy, które zostaną naprawione do końca 

lata. Ponadto, prosił o złożenie informacji przez Komisję Porządku Publicznego, które studzienki 

na terenie gminy mają zostać naprawione.   
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Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

Radny Andrzej Pawlaczyk prosił o naprawę znaku drogowego przejście dla pieszych                              

na ul. Toruńskiej w Kleczewie, który został uderzony przez samochód.  

Ad 7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński poprosił przedstawiciela 

KMP w Koninie podkomisarza Marcina Jankowskiego o uzasadnienie wniosku złożonego przez 

Komendę Miejską Policji w Koninie w sprawie wsparcia finansowego w wysokości 10.000,00 zł                              

na stworzenie zapasowego stanowiska dowodzenia.  

Ad 7a) Dyrektor CUW w Kleczewie Maria Dobska przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kleczew w roku 

szkolnym 2020/2021. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński zaproponował 

przegłosowanie powyższego projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną                 

w projekcie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NIEOBECNI: 1 

 

Ad 7b) Dyrektor CUW w Kleczewie Maria Dobska przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawieokreślenia zasad dowozu uczniów do przedszkoli i szkół, wobec których 

Gmina Kleczew nie ma ustawowego obowiązku zapewnienia bezpłatnego transportu i opiekiw 

czasie przewozu, które stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, dyrektor wnioskowała                           

o wprowadzenie autopoprawki, z uwagi na wprowadzone zmiany w pierwotnym projekcie 

powyższej uchwały.  

Radny Jacek Pernal poprosił o podanie liczby dzieci z odległością od szkoły większą oraz 

mniejszą aniżeli 3-4 km. 

Dyrektor CUW w Kleczewie Maria Dobska odpowiedziała na powyższe pytanie. Tabela z liczbą 

uczniów dowożonych w roku szkolnym 2019/2020 stanowi załącznik do protokołu.  

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński zaproponował 

przegłosowanie powyższego projektu uchwały bez odczytywania wraz z wprowadzoną 

autopoprawką.  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NIEOBECNI: 1 

Ad 7c) Radna Rady Miejskiej w Kleczewie Halina Maciejewska przedstawiła uzasadnienie                       

do projektu uchwały w sprawie ustanowienia świadczenia pieniężnego pn. „Bilet plus dla 

ucznia” dla uczniów szkół ponadpodstawowych, będących mieszkańcami gminy Kleczew. 

Ponadto, złożono wniosek o wprowadzenie autopoprawki z uwagi na konieczność dostosowania 

zapisów do aktualnego stanu prawnego. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do 

protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński zaproponował 

przegłosowanie powyższego projektu uchwały bez odczytywania wraz z wprowadzoną 

autopoprawką.   

Wyniki głosowania: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NIEOBECNI: 1 

Radny Jacek Pernal podziękował radnym za podjęcie przedmiotowej uchwały. Następnie, 

podziękował osobom, które przyczyniły się do powstania powyższej uchwały.  

Ad 7d) Zastępca burmistrza Gminy i Miasta Kleczew Jarosław Bąk przedstawił uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych w budynku stanowiącym własność 

Gminy Kleczew, położonym w mieście Kleczewie przy ul. Poznańskiej 13. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Radny Andrzej Pawlaczyk poinformował zebranych, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Samorządowej Rady Miejskiej w Kleczewie. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński zaproponował 

przegłosowanie powyższego projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną              

w projekcie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
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NIEOBECNI: 1 

 

Ad 7e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w drodze przetargu 

nieograniczonego, nieruchomości z przeznaczeniem na cele rolne 

Radny Andrzej Pawlaczyk poinformował, iż powyższy projekt uchwały został przedstawiony                   

na posiedzeniu Komisji Samorządowej, na której prosił, by została przygotowana opinia prawna 

na obrady sesji dot. czy osoba dzierżawiąca grunty ma prawo pierwokupu.    

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński ogłosił 5 minut przerwy. 

Obrady sesji wznowiono o godz. 12:25. 

Zastępca burmistrza Gminy i Miasta Kleczew Jarosław Bąk przedstawił opinię prawną                                 

w sprawie dzierżawy gruntów rolnych, a prawo pierwokupu. 

Powyższa opinia stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie, zastępca burmistrza Jarosław Bąk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały                     

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w drodze przetargu 

nieograniczonego, nieruchomości z przeznaczeniem na cele rolne wraz z autopoprawką. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński zaproponował 

przegłosowanie powyższego projektu uchwały bez odczytywania wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NIEOBECNI: 1 

 

Ad 7f) Skarbnik Gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2020 r., które stanowi załącznik do 

protokołu. Ponadto, na wniosek burmistrza, poprosiła o wprowadzenie autopoprawki z uwagi 

na wpływ dotacji od Wojewody Wielkopolskiego na kwotę 1.800 zł tj. usługa sprawowania 

opieki. Została podpisana umowa z Wojewodą Wielkopolskim na dodatkowe kursy w ramach 

funduszu autobusowego oraz umowa na podwyższenie wartości dofinansowania z 1 zł na 3 zł 

dot. pierwszych czterech linii uruchomionych w roku. Ponadto, otrzymano dotację z Powiatu 

Konińskiego o wartości 10.000 zł na dofinansowanie zakupu średniego samochodu ratownictwa 

gaśniczego dla OSP w Budzisławiu Kościelnym. Natomiast, po stronie wydatków, zdjęto środki 

przeznaczone na realizację usługi MZK, które proponuje się przesunąć do działu związanego ze 

świadczeniami rodzinnymi w ramach wydatków związanych z "Biletem plus". 
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Radny Marek Łuczak poinformował, iż powyższy projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie.  

Radny Andrzej Pawlaczyk zapytał jaka jest zaplanowana kwota dotacji na samochód strażacki 

dla OSP w Budzisławiu Kościelnym, oraz jaka kwota była zabezpieczona na ten cel w roku 

poprzednim. 

Skarbnik Gminy Beata Kozikowska odpowiedziała, że wykazana łączna kwota to 390.000 zł,                   

w tym 10.000 zł, które otrzymano ze Starostwa Powiatowego w Koninie. Natomiast, w roku 

ubiegłym na ten cel zaplanowano 450.000 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński zaproponował 

przegłosowanie powyższego projektu uchwały bez odczytywania wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NIEOBECNI: 1 

Ad 7g) Skarbnik Gminy Beata Kozikowska przedstawiła objaśnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew                   

na lata 2020-2026. Powyższe objaśnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński zaproponował 

przegłosowanie powyższego projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną          

w projekcie.   

Wyniki głosowania: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NIEOBECNI: 1 

Ad 7h) Skarbnik Gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały                    

w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu Gminy 

Kleczew instrumentem płatniczym. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński zaproponował 

przegłosowanie powyższego projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną  

w projekcie.  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NIEOBECNI: 1 

Ad 7i) W tym punkcie burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski przedstawił 

prezentację, która stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie, Przewodniczący RM w Kleczewie Maciej Trzewiczyński otworzył debatę nad 

raportem. 

Wiceprzewodniczący RM w Kleczewie Dariusz Michalak cyt. "ja może skupię się na tym, co nas 

czeka w przyszłości, pierwsza sprawa to, co zostało zrobione, co zostało zaplanowane, co nie zostało 

zrobione, a druga sprawa to, co chyba jest jeszcze trudniejsze w najbliższym czasie, czyli przygotowanie się 

na transformację, czyli odejście kopalni od węgla, utrata miejsc pracy, problemy naszych mieszkańców                    

i problemy gminy w sprawie podatków i innych spraw. Wspomniał Pan burmistrz o sprawiedliwej 

transformacji energetycznej, bo myślę, że to jest nasza szansa, nasza nadzieja, żeby nasza gmina obronną 

ręką z tej transformacji wyszła. Dlatego przypomnę parę zdarzeń o które mam trochę żal, że to co Pan 

burmistrz wspominał, rozmawia z częścią radnych, pozostali nie wiedzą różnych rzeczy. Ja przypomnę, 

posiedzenia komisji, posiedzenia sesji są od tego, żeby wszystkich informować o pewnych rzeczach, tak 

głupio, żeby dowiadywać się z innych źródeł o tym jakie są pomysły i co zamierza się może u nas zrobić. 

Tym bardziej, że później wszyscy radni muszą podjąć decyzję, no i dobrze, żeby wcześniej się do tego 

przygotowali i mieli jakąś wiedzę. Zacznę od transformacji energetycznej, to co Pan burmistrz wspomniał, 

że był na spotkaniu wyjazdowym w Brukseli (m.in. z Prezydentem Konina, z przedstawicielem Marszałka 

ds. transformacji Wielkopolski Wschodniej Maciejem Sytkiem). Dowiedziałem się wtedy z innych źródeł, że 

jest jakiś problem z naszym regionem, że nie jest do końca uwzględniony w tych dużych dofinansowaniach 

z UE na tę transformację. Niemniej jednak, pierwszy krok został zrobiony. Kolejne informacje, które 

znalazłem to było z września, że odbył się konwent wójtów i burmistrzów na którym uczestniczyli 

przedstawiciele ZE PAK, łącznie w prezesem, z której zrozumiałem, że faktycznie odejście nastąpi od 

węgla. Kolejna sprawa, odbyła się konferencja w Koninie dot. sprawiedliwej transformacji energetycznej                   

i zagospodarowanie terenów pogórniczych na której pan Maciej Sytek przedstawiał koncepcję. Tutaj 

pamiętam, że nawet pytałem na którejś sesji, bo dowiedzieliśmy się, że zostały złożone fiszko projektowe                   

i pamiętam jak pytałem Pana burmistrza o szczegóły. Gdyby można o tych szczegółach dzisiaj się 

dowiedzieć, w którym kierunku nasza gmina zmierza, jakie fiszki projektowe zostały złożone, jakiej 

najbliższej przyszłości możemy się spodziewać oraz ewentualne pomysły, projekty, na tę transformację 

sprawiedliwą są w naszej gminie, byśmy mogli o nich rozmawiać i ustalać właściwe kierunki. Mam                       

z października informację, odbyło się spotkanie u Marszałka WW dot. strategii rozwoju województwa do 

2050 roku, wtedy mówiono o obszarze strategicznej interwencji, mam pytanie czy nasza gmina została 

wpisana do tego obszaru, na który zostaną przeznaczone większe środki. (...) Gdzie w tym wszystkim jest 

nasza gmina, jakie środki ewentualnie, co możemy z tego wyciągnąć, czy jesteśmy w tym obszarze 

strategicznej interwencji, czy w Wielkopolskiej Dolinie Energii o której przed chwilą czytałem, jaka jest 

nasza rola i co możemy zrobić, żeby po odejściu kopalni żyło nam się nie gorzej, niż teraz?"   
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Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt. "To może w kolejności chronologicznej, zaczynamy 

jednak od tego, co Pan radny powiedział na początku, chciałby Pan, aby wszyscy radni byli informowani                  

o planach. Szanowni Państwo, ten rok, a w zasadzie półtora nauczyło mnie, że jeżeli chodzi o pracowników 

w urzędzie, z pracownika nie ma niewolnika i pewne wnioski zaczynam wyciągać. Tak samo drodzy 

Państwo w kwestii współpracy z radnymi, pamiętacie Państwo, sam zaproponowałem takie spotkania 

robocze, które odbywały się na górze, one były nieoficjalne. Natomiast po jednym z takich spotkań, może nie 

będę cytował jakie słowa w moją stronę zostały skierowane przez jedną z pań radnych, po których 

wyszliście Państwo z tego spotkania gdy powiedziałem pierwsze słowo, to stwierdziłem, że dosyć. Ja też 

mam swoją cierpliwość, mam swoją godność, jeżeli ktoś nie chce ze mną współpracować, to nie chce, ja nie 

potrzebuję piętnastu. Potrzebuję partnerów merytorycznych, z którymi mogę podzielić się pomysłami i to 

skonfrontować. I mam takich partnerów, siódemkę radnych, którzy są co tydzień. Oni co tydzień do mnie 

do gabinetu przychodzą, bo albo oni mają temat, albo ja mam temat i dodatkowo robimy spotkania z mojej 

inicjatywy, kiedy ja chcę się spotkać ze wszystkimi. Wtedy zbieramy szczątkowe informacje, które gdzieś 

tam u mnie w gabinecie się zadziały. Szanowni Państwo radni z ósemki Samorządnych, ile razy byliście                  

u mnie w gabinecie, ktokolwiek (...). Proszę Państwa, ja nie będę Was za krawaty, czy za sukienki do 

gabinetu wciągał, bo ja chcę z Wami porozmawiać. Podczas ostatniego spotkania powiedziałem wprost i to 

przeciąłem, ja próbowałem z panem Michalakiem, z panem Biegasiewiczem rozmawiać, bo na początku 

zresztą również pan Biegasiewicz na te spotkania przychodził. Drodzy Państwo, brzydko powiem, raz, 

drugi i trzeci pokaże mi środkowy palec, no to nic na siłę i przeprosiłem Was, nie będę Was indywidualnie 

wyciągał i Was przekonywać" 

Przewodniczący RM w Kleczewie Maciej Trzewiczyński cyt. "Panie Burmistrzu, prosiłbym by 

zachować jednak pewne zasady kultury, środkowy palec nie kojarzy się dobrze. Myślę, że Pan tutaj 

przesadził i pewne zasady proszę zachowywać". 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt. "Jeżeli Szanowna Rada nie chce się ze mną 

współpracować i spotykać, to ja nie będę na siłę zmuszał. I tak jak powiedziałem, przeprosiłem Was, że 

chciałem Was na siłę przeciągać, wyciągać do współpracy, głupie to było. Drodzy Państwo, jak nie to nie, 

ale moje drzwi gabinetu naprawdę pozostają otwarte, po półtora roku bardzo chętnie współpracowałbym                  

w szerszym gronie. Jeżeli tylko Państwo macie ochotę współpracować z burmistrzem i z tą siódemką, to ja 

serdecznie zapraszam, ja się nie obrażam i naprawdę potrafię z każdym merytorycznie rozmawiać. Drodzy 

Państwo, nasz region nie był ujęty w planach sprawiedliwej transformacji, tak, ja sam tę informację 

nagłośniłem przez media społecznościowe, bo w momencie, kiedy w Brukseli wyświetlili plansze                              

i zobaczyłem, że jest Śląsk, a nie ma Wielkopolski to się przeraziłem. Wielkopolska Wschodnia jest w 

planach sprawiedliwej transformacji, chciałbym Państwa uspokoić. Jeżeli chodzi o fiszki projektowe, jakie 

były fiszki na sprawiedliwą transformację, z tych fiszek projektowych przeszło bardzo niewiele, to fiszki 

projektowe składane głównie przez ZE PAK, krótko mówiąc budowa farm fotowoltaicznych. I to, o czym 

mówiłem na końcu prezentacji, skoro dają na to kasę, to dlaczego mielibyśmy jej nie wziąć. Dlatego pomysł, 

aby nasza komunalka również była inwestorem, aby taką farmę fotowoltaiczną wybudowała. My z tych 

fiszek projektowych złożyliśmy na zagospodarowanie terenów, które mamy, natomiast okazało się, że 

kompletnie w innym kierunku to poszło, wyłącznie w kwestie infrastruktury energetycznej, więc bardzo 

bym chciał byśmy również skorzystali z tego narzędzia. Co nie oznacza, że rezygnujemy z tego, o co 

wcześniej się starałem, czyli krótko mówiąc zagospodarowanie tego wzgórza kleczewskiego. Płynnie 
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przechodzimy właśnie do kolejnego punktu, czyli do tych spotkań w sprawie funduszu sprawiedliwej 

transformacji, czy w nich uczestniczymy. Tak, w zeszłym tygodniu w Koninie na jednym byłem ja, na 

drugim zastępca, kolejne będą zdalnie. I już od razu sygnalizuję, że tam trzeba być, podnosić rękę i walczyć 

o swoje (...). Jeżeli chodzi o obszar strategicznej interwencji w Koninie, to ja tego zamieszania narobiłem, 

kiedy była rozmowa o budowaniu strategii rozwoju województwa, pytałem dlaczego Kleczew nie jest 

włączony w obszar strategicznej interwencji. Pan Marszałek odpowiedział, że dlatego, że nie przylegacie do 

miasta Konina, a to był warunek. No to ja wyciągam trzy mapy, na których widać inne trzy gminy, które 

nie przylegają, a są włączone (...). Robię wszystko, aby znaleźć się w nowym OSI, natomiast niewiadomo, 

czy ono powstanie, z tego co mi wiadomo, to nie powstanie, bo już są zupełnie inne plany. To był 

instrument i mechanizm na tamtą perspektywę unijną, teraz się tworzy nowa perspektywa unijna i ja 

jeżdżę na te wszystkie spotkania, żeby dbać o interesy gminy Kleczew. Czy jesteśmy uwzględnieni                          

w Wielkopolskiej Dolinie Energii, tak, to te działania z Maciejem Sytkiem, one się przenikają. 

Uczestniczymy w tworzeniu całego procesu (...) Kolejne pytanie, kto będzie rozdzielał środki w ramach 

transformacji, i po to byłem w Brukseli, żeby to robiły samorządy (...). Zabiegamy, żeby te środki trafiły do 

samorządów i były przez samorządy rozdzielane". 

Wiceprzewodniczący RM w Kleczewie Dariusz Michalak cyt. "nie pamiętam czy dodałem, co                        

z osobami, które zatrudnione są w tej chwili w kopalni? Jak ta transformacja ich potraktuje?" 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt. (...) nie jesteśmy w stanie ściągnąć Volkswagena, 

który nam zatrudni kilka tysięcy pracowników, ale możemy wspomagać przedsiębiorczość i utworzyć 500 

firm, niech każda zatrudni po 3-4 osoby i mamy 2000 miejsc pracy (...). Jeżeli nie skupimy się na jakości 

tutaj, to będzie byle jak". 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt. :„Panie Burmistrzu tutaj widzieliśmy ładny slajd jeśli chodzi o budynek 

po byłym gimnazjum, rozumiem i uszanujemy Pana wolę, żeby nie ruszać, nie zagłębiać się w te tematy ale 

chciałbym zadać kilka pytań związanych z tym budynkiem. Po pierwsze, czyj ten budynek jest?” 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „To znaczy kto jest jego właścicielem? Gmina 

Kleczew”. 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt.: „Gmina Kleczew. A kto go administruje?” 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „Gmina Kleczew” 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt.: „Gmina Kleczew. A koszty, które związane są z administrowaniem tego 

budynku, czyli utrzymaniem tego budynku kto ponosi?” 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „Szkoła tak? Informacje dostaję od Pani z CUW, 

że ponosi szkoła.” 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt.: „Panie Burmistrzu i takie pytanie teraz delikatne. Była informacja na 

temat tego, ile kosztuje nas utrzymanie jednego ucznia. Czy to gimnazjum też było wrzucane w koszty 

utrzymania jednego ucznia w Kleczewie? Czyli uważa Pan, Panie Burmistrzu to jest sprawiedliwe 

porównywanie takich kosztów z innymi szkołami? Myślę że to jest troszeczkę takie nie do końca uczciwe.” 



13 
 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „Ale wie Pan, że Kleczew najlepiej wypadł w tym 

rankingu czyli najtaniej w utrzymaniu pomimo tego? Ma Pan świadomość tego, że przy tym porównaniu 

Kleczew i tak wyszedł najkorzystniej? Czyli krótko mówiąc utrzymanie ucznia w Kleczewie i tak jest dużo 

tańsze niż utrzymanie ucznia w Złotkowie, w Koziegłowach i tak dalej pomimo, że mamy budynek, który 

jest nieużywany to Kleczew wygląda fantastycznie w tych rankingach.” 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt.: „Panie Burmistrzu ale mógł jeszcze lepiej wyglądać gdybyśmy nie robili 

zaciemnienia pewnych informacji ale dobrze, każdy ma prawo do pewnych poglądów. Ja bym się tylko 

chciał zapytać Pani Skarbnik przy okazji, jaki koszt rocznie jest utrzymania tego budynku?” 

Skarbnik Gminy Beata Kozikowska cyt.: „Panie Radny, szkoła otrzymuje plan finansowy i w planie 

finansowym nie są wyodrębnione środki konkretnie na utrzymanie budynku. Szkoła ma gospodarować; 

administrować te obiekty, które są jej przekazane i tak ustala plan finansowy i my ten plan finansowy 

przekazujemy. Ani w sprawozdaniu, ani w projekcie budżetu, ani w sprawozdaniu z wykonania z półrocza 

i roku, takich danych wyodrębnionych nie ma.” 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt.: „Dziękuję. Panie Burmistrzu, zdaje Pan sobie sprawę ile ludzi 

utrzymuje ten obiekt a z tego co wiadomo odchodzą ludzie na emeryturę, bo koszty utrzymania obsługi; 

zresztą sam Pan był za tym żeby zmniejszać we wszystkich szkołach bo są oszczędności, czy to jest nam 

potrzebne? Jak kiedyś proponowałem odsprzedanie tego budynku, dlaczego niepodjęte były takie próby 

nawet?” 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „Ok, to już odpowiadam. Najpierw jeżeli chodzi                

o to zaciemnianie tego planu, szanowni Państwo nie, nie zaciemniamy, właśnie dzięki temu my go 

rozjaśniamy bo jeżeli mamy budynek szkoły no to czyj budżet ma on obciążać? No szkoły. Jak sprzedamy 

budynek to wtedy nie będzie obciążać, ale to narazie komu to mamy wrzucić? No to wtedy będzie 

zaciemnianie. Schowaliśmy szkołę, już jej nie widać, czyli szkoła nie ma już takich dużych wydatków no 

chociaż musimy ja sprzątać i musimy prąd płacić, chociaż musimy ogrzewać zimą to udajemy że tych 

wydatków nie ma bo za plecami schowane. Proszę Państwa, one cały czas są i dopóki to jest jako szkoła no 

to te wydatki będą pokazywane. Natomiast jeśli chodzi o sprzedaż to poruszamy się znowu w tej kwestii tej 

delikatnej, no właśnie próbujemy to sprzedać i rozmowy trwają, są na, no chce powiedzieć na dobrej drodze, 

natomiast no mówię wstrzymałem się drodzy Państwo jeszcze, zapraszam serdecznie Pana Radnego,                    

w gabinecie pokażę wszystkie dokumenty, szczegóły chętnie omówię… A jeszcze a propos tych etatów, tak, 

przepraszam bo zapomniałem. Ma Pan rację, drodzy Państwo, tak burmistrz niedobry, podjął znowu 

niepopularną decyzję i ograniczył o 25% personel obsługowy w szkołach. Krótko mówiąc, założenie było 

takie aby ci pracownicy bo niestety po podwyżce pensji minimalnej mamy problem z budżetem. Nie 

możemy go poukładać, ja mam u siebie to samo w urzędzie. Sprzątaczka niestety, no niestety, szanując 

pracę oczywiście każdego człowieka, również pań sprzątaczek, bo to jest trudna i niewdzięczna praca,                     

tylko że one zarabiają więcej aniżeli pracownicy już merytoryczni, umysłowi. Nie może tak być bo ja już 

mam bunt na pokładzie, Pani sekretarka, podinspektorzy i tak dalej, którzy mają dokładnie taką samą pensję 

co panie sprzątaczki, więc potrzebna jest gradacja. W urzędzie nieodzowne podwyżki, ale, proszę Państwa 

decyzja mniej popularna uważam, że za dużo pieniędzy wydajemy na sprzątanie. Pozwoliłem sobie 

przepatrzeć metry kwadratowe, które przypadają na jedną sprzątaczkę no bo trzeba było znaleźć proszę 

Państwa jakieś rozwiązanie, jakiś złoty środek no i okazało się, że najlepiej pod tym względem wypada 
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szkoła w Złotkowie. Na jedną sprzączkę, jak gdyby nie spodziewałem się pytań o to więc tylko tyle co                      

z pamięci bo nie pamiętam tam o przecinka, koło 1600m2 na jedną sprzątaczkę. Okazało się, że w innych 

szkołach były nawet do 900m2 na jedną sprzątaczkę, więc potężna różnica, no więc doszedłem do wniosku, 

że skoro w Złotkowie można, to w innych szkołach i w innych jednostkach również można. Po wyliczeniach 

okazało się, że trzeba zmniejszyć o 25% poziom zatrudnienia. Ja zostawiłem pod tym względem wolną wolę 

dyrektorom, myślałem, że oni zmniejszą wszystkim pracownikom ¾ etatu ale wtedy się nagle okazało, 

czego wcześniej nagle widać nie było, że udało się podziękować za współpracę osobom, które mogły odejść 

na emeryturę. I te osoby odeszły i akurat proszę was akurat tak się poukładało, że w każdej szkole te 25% się 

zmniejszyło, czyli brzydko powiem u mnie już się w słupkach w Excelu się zgadza, a w szkołach też się 

zgadza bo nikt pracy nie stracił, czyli osoby, które mogły odejść na emeryturę odeszły na emeryturę                       

a pozostałe po prostu mają więcej pracy. No u mnie było gorzej w urzędzie, tak dlatego, że jak wszędzie to 

wszędzie i u mnie doszło do redukcji etatów do ¾, natomiast tylko i wyłącznie jeszcze przez rok bo                        

w momencie kiedy jedna z pań odejdzie na emeryturę, te panie wrócą na cały etat i już mam to z nimi 

uzgodnione, one jak gdyby zaakceptowały, szczęśliwe to nie były ale zaakceptowały takie rozwiązanie, 

natomiast po roku znowu się zgadza tak; jeden etat jest mniej więc te pozostałe mogą wrócić na pełny etat, 

czyli u mnie w Excelu znowu się zgadza, panie szczęśliwe bo mają pełne etaty tylko że znowu będą miały 

więcej pracy, niestety tak w każdej jednostce.” 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt.: „Panie Burmistrzu, bardzo ładnie Pan to opowiedział, zresztą zawsze 

miał Pan gładkość wymowy, za to Pana szanuję ale chciałbym wiedzieć jedną rzecz. Jakby Pan podszedł do 

tego gdyby Pan wynajmował na przykład sklep, ten sklep nie idzie w tej chwili, nie jest Pan właścicielem 

tylko administruje go i miałby o Pan utrzymywać dalej. Tylko takie coś chciałbym od Pana usłyszeć. Jak by 

Pan postąpił prywatnie? Dziękuję.” 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „Ale nie bardzo rozumiem pytanie. Jakby mógł 

Pan nanieść na… Zastępca mówi, że zrozumie, może nie wiem, przemęczenie materiału. Chcesz się 

odnieść? Tak? Ja bym prosił takie bardziej naniesione na grunt Samorządu a ja przekazuję głos Zastępcy.” 

Zastępca Burmistrza Jarosław Bąk cyt.: „Panie Radny odpowiedź jest prosta na to pytanie. 

Próbowałbym go sprzedać. I my robimy to samo. Natomiast jeśli chodzi o kwestię...” 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt.: „Chwileczkę ale… przepraszam, że wchodzę w zdanie ale Panie 

Burmistrzu. Sprzedać- właściciel a nie kto administruje a jeżeli ja bym go administrował to chciałbym się 

też go pozbyć; kosztów dodatkowych. Tak? Zgadza się?” 

Zastępca Burmistrza Jarosław Bąk cyt.: „Tak zgadza się, dlatego za sprzedażą nie chodzi dyrektor 

szkoły, tylko chodzi burmistrz i to jest ta drobna różnica.” 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt.: „Ale płaci szkoła.” 

Zastępca Burmistrza Jarosław Bąk cyt.: „Natomiast zaraz odniosę się do tego. Tak, zostało to przy 

szkole. Kwestia tej dyskusji to jest taka tutaj typowo akademicka dyskusja Panie Radny bo to jest tak 

jakbyśmy przekładali pieniądze z jednej kieszeni do drugiej i mówili, że tych pieniędzy nie wydajemy.                     

My byśmy wydali zawsze te pieniądze, oczywiście nie byłyby przypisane do szkoły tylko do urzędu tylko, 

że Panie Radny, musimy zwrócić sprawę na system organizacji, ponieważ jak sobie przypomnicie to przez 
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rok ta szkoła była wygaszana. Ona cały czas była szkołą, w tej chwili jest tylko budynkiem, więc i tak 

musiała zostać w administracji szkoły na św. Kingi. Nie było innego wyjścia. To w tej chwili gdybyśmy na 

przykład wzięli to z powrotem, powiedzmy w jakiś sposób byśmy zagospodarowali ten budynek i wzięli się 

za obsługę tej szkoły to musielibyśmy tak naprawdę zastanowić się, kto ma ją administrować bo przecież                 

w Urzędzie Gminy nie ma woźnych, nie ma tylu sprzątaczek, nie ma osób, które znają ten budynek. 

Najprostszą rzeczą było zostawić go przy administracji w szkole tak, żeby te osoby, które kiedyś się nim 

zajmowały, które wiedzą gdzie jest wszystko, wiedzą gdzie są węzły cieplne, wiedzą gdzie są skrzynki 

elektryczne, one dalej nad tym pracowały bo w ten sposób, no nie wiem, nasi urzędnicy musieliby się uczyć 

struktury budynku, wyjść ewakuacyjnych i wszystko nie jest tak hop- siup. Najprostszym rozwiązaniem 

było zostawić go przy szkole.” 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „ Ja jeszcze pozwolę sobie dopowiedzieć, Szanowni 

Państwo ale to nie jest tak, że teraz szkoła w Kleczewie to jest firma, która musi sobie zarobić                                 

na utrzymanie tego obiektu, którego nie używa. Przecież te pieniądze od nas pochodzą, z budżetu gminy, 

więc tak już kawę na ławę, no tak, administruje to szkoła, ale kasę ma o nas ale nie robią tego za darmo bo 

środki dostali po prostu z budżetu gminy, a to ja chodzę za tym, żeby ten budynek sprzedać i mam nadzieję, 

że wkrótce będę mógł się przed Państwem pochwalić sukcesem.” 

Radny Tomasz Biegasiewicz cyt.: „Tak może pokontynuuję temat Zespołu Szkolno-Przedszkolnego                     

i Gimnazjum. Na początku roku szkolnego 2019-2020 mieliśmy okazję dowiedzieć się o tej decyzji i tej 

właściwie takiej pozytywnej formie aby uniknąć dwuzmianowości. W szkole podstawowej zostały podjęte, 

aby przeorganizować ten budynek no i tez właściwie ta informacja padła z ust zresztą też i dyrektora 

szkoły, że takie kroki zostały podjęte, także no tutaj moje pytanie, bo w listopadzie na prywatnym profilu 

burmistrza padła propozycja aby przeorganizować nieco szkołę podstawową czyli właściwie część uczniów 

zostawić w Zespole Szkolno-Przedszkolnym, część przenieść do budynku po budynku Gimnazjum, co tez 

zresztą odbiło się głośnym echem wśród rodziców także, no i też zresztą ta ustawa intencyjna, projekt tej 

ustawy przedstawiony na Komisji Oświaty, to właściwie tak moje pytanie, no tak bo tutaj właśnie z jednej 

strony na slajdach było pokazane jak to właściwie żeśmy zaradzili dwuzmianowości a tutaj z kolei no były 

poczynione wielkie starania ku temu aby temu zapobiec i znowu przeorganizowania tych szkół.” 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „Ale no przecież już o tym mówiliśmy poza 

kamerami.” 

Radny Tomasz Biegasiewicz cyt.: „No tak.” 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „ Więc odpowiadałem na to pytanie precyzyjnie 

po co to zrobiliśmy.” 

Radny Biegasiewicz cyt.: „No zgadza się.” 

Burmistrz cyt.: „To czego dotyczy Pana pytanie?” 

Radny Tomasz Biegasiewicz cyt.: „Tak. No też właściwie skoro tak, skoro od początku były plany 

odnośnie budynku po Gimnazjum to też właściwie moje pytanie, ku czemu było staranie aby uzyskać 

promesy?” 
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Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „Nie chcę się dać wciągać w tę dyskusję, bo drodzy 

Państwo te negocjacje wciąż trwają. Wytłumaczyłem Panu Radnemu precyzyjnie, zresztą wszystkim 

Państwu Radnym, wtedy jeszcze się spotykaliśmy w piętnastu, tłumaczyłem czemu to ma służyć. Taka 

taktyka.” 

Radny Jacek Tylman cyt. "ja też miałem zadać trzy pytania, ale już praktycznie z wypowiedzi Pana 

burmistrza dostałem odpowiedzi na temat stacjonowania wojska po byłym gimnazjum, byłem u Pana 

burmistrza w gabinecie, żeśmy rozmawiali, z niecierpliwością czekam, jak Pan burmistrz mówi spokojnie. 

Drugie moje pytanie było odnośnie przenoszenia części klas ze szkoły z św. Kingi do gimnazjum. Odnośnie 

karetki pogotowania, też Pan burmistrz wyjaśnił, że przyszła odpowiedź od Wojewody, że w tym roku 

raczej szans nie ma, czekam do następnego roku. Dziękuję."   

Radny Wojciech Krzywdziński cyt.: „Ja mam Panie Burmistrzu, jaką alternatywę mamy w sprawie 

OSP Złotków w sprawie modernizacji samochodu w razie awarii tego samochodu?” 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „Z informacji jakie posiadam zresztą nie wiem, 

Panie radny Chorbiński, czy dostał Pan informację w końcu z OSP Złotków na temat stanu technicznego 

tego samochodu na którejś sesji i nie wiem czy wpłynęła jakaś odpowiedź?” 

Radny Adam Chorbiński cyt.: „Panie Burmistrzu, nie. Do dziś nie.” 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „Natomiast ja się tego jak gdyby spodziewałem, bo 

mamy proszę Państwa dość rozbieżne informacje jeżeli chodzi o to co się dzieje z tym samochodem, 

natomiast ja powiem tak. To auto jest na chodzie, to auto jest sprawne (40-letni samochód) nie może być 

pewnie w 100% sprawny, więc no Pan jako strażak coś może na ten temat powiedzieć, natomiast będziemy 

starać się sfinansować; dopiąć zakup tego samochodu. Dzięki Państwu dzisiaj mamy na to już przesunięte 

środki, więc możemy to dopinać i finansować zakup samochodu do Budzisławia no i w Budzisławiu nie 

potrzebują trzech samochodów, więc strażacy z Budzisławia Kościelnego, za co bardzo dziękuję podjęli 

uchwałę w której jak gdyby upoważniają mnie do dowolnego dysponowania samochodem, który w tej chwili 

już posiadają. Jeżeli dostaną nowy to ja z tym starym będę mógł zrobić co chcę i krótko mówiąc przekazać 

do dowolnej jednostki więc drodzy Państwo, jeżeli samochód w Złotkowie jest niesprawny no to niech sobie 

wezmą ten sprawny z Budzisławia. Nie chcę dopuścić do sytuacji, która miała miejsce w Kleczewie, że ja                

o sprzedaży samochodu dowiedziałem się z Facebooka, no mnie krew wtedy zalała. Tak, za 20 tys. złotych 

strażacy z Kleczewa sprzedali samochód, chociaż już wiedzieliśmy wtedy, że coś się dzieje niedobrego                    

z samochodem w Złotkowie. No proszę Państwa, jeżeli mamy te aut , dla mnie to jest jedna firma – gmina                 

i możemy sobie przesuwać środki, to o czym mówiliśmy o administrowaniu szkołami tak, daje pieniądze 

dyrektora z Kleczewa, żeby administrował szkołą, to samo tutaj. Jest to jeden system i się w ramach tego 

jednego systemu muszę poruszać, więc skoro mamy takie auta do dyspozycji to przesuńmy, sprzedajmy 

tego starego złomu 40-letniego ze Złotkowa skoro to w takim razie jest nic nie warte i niech sobie wezmą 

działający samochód z Budzisławia. Chociaż za moment, tak jak powiedziałem i tak się będę starał o środki 

na to, żeby każdą jednostkę niebędącą w krajowym systemie wyposażyć w nowy samochód ale nie tak duży, 

nie w te potężne tiry tylko w samochody z 1000l wody, bo szybciej dojadą na miejsce, będą bardziej mobilni 

i tak dalej.” 

Radny Wojciech Krzywdziński cyt.: „Ten z Budzisławia to też nie wiele młodszy.” 
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Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „Nie jest za wiele młodszy, natomiast nie mam 

żadnej informacji od strażaków z Budzisławia, że ten samochód już, że tak powiem to jest jego ostatnie 

tchnienie. Funkcjonuje, strażacy nie zgłaszają, nie reklamują mi tego typu rzeczy dlatego uważam, że to 

auto może spokojnie zostać przekazane do jednostki, która w takim razie ma samochód w dużo gorszym 

stanie technicznym niż ten z Budzisławia.” 

Radny Jacek Tylman cyt.: „Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowna Rado, ja nie jestem 

strażakiem i tu nie bronię ani racji tej ani tej. Ten samochód z tego co wiem, w Złotkowie, to jego wartość 

jest strasznie podniesiona bo on jest po karosowaniu, tam była włożona kupa pieniędzy, tam jest 

aluminiowa blacha, wszystko i właśnie chodzi tylko o  modernizację systemu napędowego i z tego co tu 

kolega Wojtek mówi, samochód z Budzisławia to jest samochód dwuosiowy, samochód w Złotkowie jest 

samochodem trzyosiowym i wszystkie osie są napędowe, także kolega Wiesiu wie jak się samochody 

zachowują.” 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „No i teraz Drodzy Państwo, dwie kwestie.                   

Po pierwsze, kto w takim razie skoro to karosowanie takie drogie, kto wrzuca tyle pieniędzy do starego auta,               

a dopiero później przypomina sobie, że jednak na tym silniku to jeździć nie będzie. To jest pierwsze pytanie, 

a druga, chodzi o zasadność ponoszenia takich inwestycji. Wie Pan ile razy OSP Złotków wyjeżdża w roku 

do zdarzeń?” 

Radny Jacek Tylman cyt.: „Panie Burmistrzu ja już to kiedyś powiedziałem, daj Boże niech nie wyjeżdża 

ani razu. Niech ten samochód sprawny stoi w garażu.” 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „No daj Panie Boże, natomiast są alarmowani. 

Wie Pan ile takich alarmów jest w roku? Drodzy Państwo, OSP Złotków wyjeżdża najrzadziej ze 

wszystkich jednostek, przepraszam, OSP Roztoka, to jest ewenement chyba na skalę światową, natomiast 

wśród jednostek, które mają samochody strażackie bojowe, OSP Złotków wyjeżdża najrzadziej. Szanowni 

Państwo, teraz pytanie o zasadność posiadania potężnego, trzyosiowego samochodu w tak małej jednostce, 

która wyjeżdża mniej niż 10 razy w ciągu roku na akcje, bodajże 8 razy w zeszłym roku, a były takie Proszę 

Państwa zdarzenia, tyli tak jakby alarmowani ale nie byli w stanie zebrać nawet załogi, żeby ten samochód 

obsłużyć czyli nie wyjechali, mieli nieskuteczne alarmowania tak, czyli nie wyjechali do zdarzenia.                             

Ja strażakiem nie jestem, więc pewnie powodów tego może być kilka, natomiast informacje jakie mam od 

specjalistów, wynika jednoznacznie – mały samochód może obsługiwać mniejsza liczba ludzi, jest 

mobilniejszy, sprawniejszy, szybciej są na miejscu, no jak to będzie nowe to po prostu będzie tańsze                       

w eksploatacji i się będzie rzadziej psuło. Dlatego jestem zwolennikiem wsadzania nowych sprzętów do 

jednostek, które nie są w krajowym systemie, ale po prostu mniejszych tych samochodów. Kleczew                          

i Budzisław są nasze dwie jednostki, które są w krajowym systemie i oni oczywiście muszą mieć porządny, 

duży sprzęt.” 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt. "Panie Burmistrzu, na jednej zdalnej sesji, która była, padło moje 

pytanie nt. ulicy Piaski, czy cokolwiek będzie robione w tym temacie, nie zadawałem tego pytania więcej ze 

względu na to, że mieszkańcy tej ulicy wystosowali pisma do urzędu i z tego, co wiem do tej pory na ten 

temat nie dostali odpowiedzi. Może spróbujemy odpowiedzieć im teraz". 
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Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt. "jeżeli nie dostali pisma to bardzo przepraszam, 

uwierzcie mi Państwo, że walczę w urzędzie o to, aby pisma wychodziły w terminie. Natomiast, nie jest to 

pierwszy przypadek, kiedy ktoś nie dostaje odpowiedzi na piśmie na pismo, które złożył (...) odpowiadając 

na Pana pytanie, nie ma w budżecie na rok 2020 środków zabezpieczonych na modernizację ul. Piaski". 

Radna Dominika Woźniak cyt. "Panie Burmistrzu, może w sprawie gastronomii, na slajdach mieliśmy 

pokazane na Malcie obiekt, który tam jest postawiony, ale on jeszcze nie działa. Chciałabym, żeby Pan 

doprecyzował co z gastronomią na Malcie i na Trębach. Przekazaliśmy na Maltę sporą ilość pieniędzy, 

myśleliśmy, że to ruszy w sezonie. My byliśmy tam ostatnio z komisją, ale nic się tam nie działo, a pan 

dyrektor nie udzielił nam żadnej informacji, ze względu na to, że sprawą zajmuje się Urząd Gminy".  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt. "Robota ma Malcie wre, jeśli Państwo sobie 

życzycie, to na dole siedzi pani kierownik Brzezińska, która może powiedzieć więcej. Jeżeli chodzi i grzybek 

na Malcie, zakładany jest dach i zamawiane są płytki, czyli przystosowujemy go do tego, żeby jak 

najszybciej on zaczął funkcjonować (...) Podjąłem decyzję, aby nie inwestować w plandekę na dach, dlatego 

podjęliśmy decyzję, aby wybudować całoroczny dach z blachodachówki. Pozostanie zagospodarowanie 

przestrzeni wokół tego grzybka (...). Koniec sierpnia i w listopadzie planowane są rajdy samochodowe, 

bardzo bym chciał, by przy tych rajdach, gastronomia mogła już funkcjonować. Nie wynajmiemy tego na 

długi okres czasu, bo chciałbym, żeby rozstrzygnął to przetarg, który będzie przejrzysty i który odda komuś 

we władanie tę gastronomią i dopiero w kolejnym roku zrobimy to kompleksowo". 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt.: „Panie Burmistrzu, my mieliśmy takie spotkanie na Komisji 

Samorządowej, akurat był Zastępca na tym spotkaniu, nie Pan, i doszliśmy do wniosku, że trzeba zrobić 

przetarg na gastronomie dla tych dwóch kąpielisk. Okazało się, że chyba tego przetargu nie było, bo w tej 

chwili słyszę, że jakiś problem jest tam z gastronomią. Czy odbył się taki przetarg? A jeżeli nie to dlaczego? 

I co z tymi napływowymi ludźmi tutaj, którzy chcą się bawić, którzy chcą się kąpać, co z gastronomią, 

gdzie oni mają się podziać? Dziękuję.” 

Zastępca Burmistrza Jarosław Bąk cyt.: „Prawda, byliśmy na Komisji, obejrzeliśmy sobie cały budynek 

Tręby. Przetarg, Państwo zwróciliście uwagę, że należałoby przeprowadzić, natomiast zwróciliście uwagę 

też, że nie ma gastronomii. W związku z powyższym, przetarg nie odbył się, bo żeby była gastronomia na 

okres letni i żebyśmy przeprowadzili to w miarę szybko i sprawiedliwie, to byśmy tego nie zdążyli, to by                

się skończyło jakoś pod koniec lipca, jak Państwo zauważyliście nawet z przekąsem co niektórzy, chyba Pan 

też, że to już się skończy sezon. W związku z powyższym żeśmy wynajęli to tylko na okres trzech miesięcy 

przedsiębiorcy, który zgłosił się i złożył ofertę już dużo wcześniej. W tej chwili gastronomia jest na 

Ośrodku Wypoczynkowym zapewniona i z tego co wiem, nie byłem tam oczywiście ale widziałem zdjęcia, 

więc powiedzmy turyści, którzy przyjeżdżają i korzystają z naszego ośrodka maja zapewnioną możliwość 

konsumpcji jakichś towarów.” 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt.: „Mam takie pytanie. Czy tylko jeden czy więcej było ofert?” 

Zastępca Burmistrza Jarosław Bąk cyt.: „Nie, znaczy, pisemnie?” 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt.: „Tak.” 

Zastępca Burmistrza Jarosław Bąk cyt.: „Była jedna.” 
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Radny Andrzej Pawlaczyk cyt.: „Jedna tylko oferta tak?” 

Zastępca Burmistrza Jarosław Bąk cyt.: „Tak, druga nie była złożona i jak na tej Komisji była 

informacja to skorzystaliśmy z prawa, że możemy sobie wybrać oferenta i żeśmy takiego referenta wybrali.” 

Radny Andrzej Pawlaczyk cyt.: „Tak, tylko Panie Burmistrzu, jeszcze tutaj jak Pan Burmistrz 

wspomniał, były rozmowy nieoficjalne, które mogę teraz przytoczyć i nie wstydzimy się tego, że 

dopuszczamy przynajmniej dwóch po to, żeby nie było monopolu. Ja nie mówię tu ze wskazaniem, żeby ktoś 

znowu nie odbierał, że kogoś wskazuję, tylko prosiłbym właśnie o takie coś jeżeli to, żeby na takim miejscu 

znajdowały się przynajmniej dwie gastronomie, tak jak było w tamtym roku. Czy to było problemem,                         

a jednak te ceny były dużo niższe niż w tym roku.” 

Zastępca Burmistrza Jarosław Bąk cyt.: „No za ceny to ja nie będę odpowiadał, o prywatnym 

przedsiębiorstwu. Wystarczy, że spojrzymy sobie na doniesienia prasowe jak w tej chwili jest na ośrodkach 

wczasowych nad morzem czy tam w górach i widzimy jaka jest sytuacja w ośrodkach wczasowych czy                     

w miejscowościach wypoczynkowych ze względu na podnoszone ceny, więc to już jest sprawa 

przedsiębiorców, którzy decydują się na ten temat. Tutaj akurat była taka sytuacja i żeśmy skorzystali z tej 

możliwości, że był jeden, co oczywiście wszyscy Państwo na tej Komisji usłyszeliście, jeden wiarygodny 

przedsiębiorca, który gwarantował że tak powiem, spełnianie wszelkiego rodzaju zobowiązań wobec gminy 

tak, więc dlatego ta sytuacja została przedstawiona. Jest drugie miejsce, w tamtym roku tak jak Pan Radny 

powiedział była gastronomia, ale ona w tym roku została wynajęta pod lodziarnię, żeby uatrakcyjnić znów 

tę stronę usług gastronomicznych. Także, w tej chwili mamy dwa podmioty, które tam obsługują turystów. 

Jedna to jest typowa gastronomia składająca się również z dwóch, żebyśmy mieli wiadomość z dwóch 

różnych ofert, ponieważ to są dwa różne punkty gastronomiczne no i trzecią mamy tę lodziarnię, która jest 

na terenie naszego ośrodka.” 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „Ja jeszcze pozwolę sobie dopowiedzieć czego 

Zastępca nie wie bo to jest rozmowa z dnia wczorajszego z Dyrektorem Bednarkiem. Szanowni Państwo, 

każdy weekend przynosi pewne spostrzeżenia trochę jak z tymi śmieciami, oglądamy i widzimy, że coś nie 

do końca funkcjonuje, tak samo z tą gastronomią i my mamy jeszcze inny pomysł na to. Natomiast będę 

dopiero z dyrektorem Bednarkiem widział się jutro, będziemy o tym dyskutować, jeszcze trochę inna 

koncepcja na tę gastronomię, bo chcemy po prostu optymalne rozwiązanie dzięki któremu nasi goście będą 

zadowoleni, a kieszeń dyrektora Bednarka możliwie jak najbardziej napełniona. Nie dyrektora Bednarka 

prywatnie, ale OSiRu oczywiście, więc szukamy cały czas rozwiązania. Nie wiem które będzie optymalne, 

w środę kolejna koncepcja będzie kładziona na stół, będziemy ją rozważać, więc tak naprawdę nikt jeszcze 

drodzy Państwo do końca nie wie jak to będzie funkcjonowało bo cały czas się temu systemowi 

przyglądamy.” 

Radny Adnrzej Pawlaczyk cyt.: „Panie Burmistrzu dlaczego to moje pytanie takie było, bo dotarła                   

do mnie informacja, że jeżeli jakikolwiek będzie przetarg to Pan kogoś zapewniał z tych przedsiębiorców, nie 

wiem o kogo chodzi, że będą wszyscy wiedzieli że jakikolwiek przetarg będzie na temat gastronomii. Tylko 

czy jest to prawdą czy nie.” 
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Zastępca Burmistrza Jarosław Bąk cyt.: „Panie Radny no przecież jak jest informacja o przetargu,                       

to jest zamieszczona na stronie gminy w BIP, wszystko wiadomo, to ja nie rozumiem pytania, przecież                   

to wszyscy sobie mogą nawet z końca świata”. 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt.: „Widzę że my mamy cały czas tutaj, jakaś taka 

aura tajemniczości się tutaj unosi. Szanowni Państwo, ja powiem tak, ostatnie 15 lat spędziłem                               

w Poznaniu i dobrze mi się tu pracuje, bo ja tu ludzi niestety albo stety nie znam. Do mnie na początku 

robiły się jakieś wycieczki, żeby komuś pracę załatwić i tak dalej, nawet gdzieś tam z dalszej rodziny, ja to 

po prostu ucinałem. Ja chcę mieć czyste sumienie i nie chcę żeby kiedyś panowie z alfabetem na plecach do 

mnie do gabinetu weszli, więc drodzy Państwo przetargi robię tak, że mucha nie siada już kolokwialnie 

mówiąc. Dla mnie kompletnie nie ma znaczenia kto będzie tę gastronomie prowadził. Ważne, żeby ten 

przedsiębiorca wywiązywał się ze swoich zobowiązań, a jak Państwo doskonale wiecie ja nie chcę tutaj 

nikogo piętnować przed kamerami. Natomiast od 11 lat prowadziła jedna osoba, terminy były 

niedochowywane jeżeli chodzi o płatności. Z tego co wiadomo po półtora roku opóźnienia w płatnościach. 

Proszę Państwa, ja z takim przedsiębiorcą nie chcę współpracować, dlatego w tym roku został wybrany 

inny przedsiębiorca, natomiast w przyszłym roku tak jak mówię, pewnie jutro z dyrektorem Bednarkiem 

sobie jeszcze inne rozwiązanie znajdziemy, które być może właśnie wprowadzi ten multi pluralizm, czyli 

krótko mówiąc wprowadzimy dużo obiektów ale nie wiem, mamy dość ograniczone miejsce, tylko 300m2, 

natomiast pomysł się rodzą tak jak powiedziałem każdy kolejny weekend powoduje że my wyciągamy jakieś 

nowe wnioski, obserwujemy jak to wygląda. Nie wiem jeszcze jak to się zakończy, ale gwarantuję, że                       

z czystym sumieniem będziemy podejmować decyzje taką, która zapewni najwyższą jakość usług i możliwie 

najwyższe wpływy do budżetu Gminy bo tylko i wyłącznie na tym mi zależy, a czy to będzie płacił 

Kowalski, x-iński czy jakiś inny, dla mnie to nie ma żadnego znaczenia. Ważne, żeby miał dobre jedzenie, 

terminowo wydawane. Pewnie macie rację, im większa konkurencja tym lepiej, natomiast dlaczego                       

my szliśmy w tym kierunku? Słuchajcie, pomysł był taki, żeby „ożenić” ze sobą Tręby i Maltę. Na Trębach 

chcą wszyscy o tam są fajne pieniądze do zarobienia, Malty nie chce nikt i teraz wpadliśmy na pomysł, żeby 

połączyć to, no nie możesz sobie tam gdzie jest super to idziesz i zarabiasz pieniądze a Malta leży 

zaniedbana, więc wpadliśmy na pomysł, żeby połączyć to w system. Będzie przetarg, który jeżeli się 

zdecydujesz to musisz obsługiwać i ten i ten punkt. Czy tak będzie wygalało? Taką mieliśmy pierwotnie 

koncepcję ale mówię, po mojej wczorajszej rozmowie z dyrektorem Bednarkiem, który ma kolejne 

spostrzeżenia na temat gastronomii na Trębach, która już teraz funkcjonuje ma znowu jakieś przemyślenia, 

nie wiem jak to będzie wyglądało ale no dobra, brzydko powiem „zmarnujmy” sobie ten system, ten sezon, 

popatrzmy jak to funkcjonuje i w przyszłym roku bądźmy gotowi do możliwie optymalnego rozwiązania". 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Tzrewiczyński odczytał treść uchwały                            

w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7 (A. Chorbiński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal, W. Stolarski,                       

E. Szacowna) 

PRZECIW: 5 (T. Biegasiewicz, A. Pawlaczyk, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 (W. Krzywdziński, D. Michalak) 
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NIEOBECNI: 1 (M. Kapela). 

Ad 7j) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy i Miasta Kleczew za 2019 rok: 

1) Skarbnik Gminy Beata Kozikowska przedstawiła sprawozdanie roczne z wykonania budżetu 

Gminy i Miasta Kleczew, sprawozdania rocznego z wykonania planów finansowych jednostek 

wraz z informacją o stanie mienia Gminy Kleczew oraz sprawozdania finansowego. 

 

2) Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński odczytał Uchwałę                       

Nr SO-0954/54/8/Ko/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                 

z dnia 30 kwietnia 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Gminy i Miasta Kleczew sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2019 rok wraz                               

z informacją  o stanie mienia komunalnego.  

Powyższa opinia stanowi załącznikdo protokołu. 

 

3) Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński otworzył dyskusję nad 

sprawozdaniem finansowym oraz sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kleczew za 

2019 rok. 

Dyskusję jako pierwszy rozpoczął radny Jacek Pernal cyt. "mam pytanie do Pani Skarbnik, podała 

Pani, że w bilansie jednostki budżetowej występują należności krótkoterminowe, łącznie na kwotę 

5.913.201,82 zł. Bardzo proszę wyjaśnić, jakie należności składają się na tę kwotę". 

Skarbnik Gminy Beata Kozikowska cyt. "na należności krótkoterminowe składają się trzy rodzaje 

należności: należności z tytułu dostaw i usług, należności od budżetu i pozostałe należności. Kwota 

68.768,91 zł są to należności z tytułu dostaw i usług. Jak wcześniej mówiłam, bilans jednostki budżetowej 

składa się z planów finansowych i budżetów poszczególnych jednostek budżetowych i właśnie w tych 

należnościach składają się należności z tytułu: świadczonych usług opiekuńczych tj. kwota 11.791 zł, 

usługi noclegowe w zakresie OSiR w Kleczewie 52.409 zł, wychowanie przedszkolne  4.313 zł. To są 

należności, niekoniecznie zaległości. Różnica pomiędzy należnością, a zaległością jest taka, że zaległość jest, 

kiedy przekroczy się termin płatności, a należność jest wtedy, gdy termin płatności jest ustalony                              

np. na 15-ego następnego miesiąca i nie stanowi zaległości. Druga większa kwota to 394.380 zł, są to 

należności od budżetu, jest to należność nasza, urzędowa jaka przysługuje nam z Urzędu Skarbowego                    

z tytułu VAT. Jest to do rozliczenia w trakcie roku, przy składaniu każdej deklaracji VAT, pomniejszamy                 

o należność, którą US jest winien. Największa pozycja w zakresie należności tj. kwota 5.450.000,52 zł                      

i ta pozycja w dużej mierze to fundusz alimentacyjny, zaliczka alimentacyjna i koszt upomnień i odsetki na 

kwotę 3.873.880 zł to są należności, które jesteśmy zobowiązani ustawowo, za pośrednictwem MGOPS                 

w Kleczewie ścigać dłużników alimentacyjnych. Pozostałe, są to małe kwoty, pożyczki z ZFŚS, stosowane 

w jednostkach oświatowych 108.000 zł oraz 1.400.000 zł to należności, które są zewidencjonowane                        

w urzędzie i składają się na nie: podatek od nieruchomości, podatek od nieruchomości od osób fizycznych, 

podatek od środków transportowych, opłaty za odpady komunalne, oraz należności, które są wpisane                     

na hipotekę. Są to należności, które ciągną się kilka lat, ale należy wykazać je w sprawozdaniu. Kwota                   

ta zawiera wszystko co się dzieje w gminie i każdej jednostce odrębnie".   
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Radny Jacek Tylman cyt: "Pani Skarbnik, na jakiej podstawie była planowana opłata eksploatacyjna 

2.500.000,00, podejrzewam, że po rozmowach zesłużbami Kopalni?" 

Skarbnik Gminy Beata Kozikowska cyt. "nie, opłata eksploatacyjna jest uśredniona. My dostajemy 

opłatę eksploatacyjną na konto, a za wpływem na konto idzie dopiero informacja, ile w naszej gminie, ze 

względu na wydobyty tonaż na terenie gminy (zazwyczaj jest to gmina Kleczew i Wilczyn). W styczniu 

dostaję opłatę, za poprzednie półrocze, w lipcu dostanę opłatę za pierwsze półrocze, natomiast za drugie 

półrocze, dostanę w styczniu następnego roku. Jest to średnia opłata, nie raz na komisjach przedstawiam 

Państwu średnią z 5,6 lat, często tłumaczę dlaczego zaplanowaliśmy wyżej, bo nie jesteśmy w stanie 

przewidzieć. Nie mam kontaktu z kierownictwem z Kopalni, by zapytać, w którym momencie na naszym 

terenie będzie kopane, to co podaję to szacunek”.  

Radny Jacek Tylman cyt. "Mam jeszcze jedno pytanie, 28 stycznia 2019 roku w przychodach                            

i rozchodachjest podana nadwyżka z lat ubiegłych, 2.182.800 zł, a z informacji z 30 marca 2019 roku 

przychody i rozchody nadwyżka z lat ubiegłych to 6.519.758,24 zł i tutaj pojawiły się wolne środki. 

Planowane było 1.702.041,76 zł, a wykonanie jest 8.409.749,10 zł. Czy może Pani powiedzieć, skąd                       

te pieniądze się wzięły?" 

Skarbnik Gminy Beata Kozikowska cyt. "w każdym sprawozdaniu, w części którą Państwu cytowałam, 

zobowiązania, przychody, rozchody, mamy obowiązek wykazać to, co wynika ze sprawozdania, z bilansów. 

31 marca 2019 roku kończymy rok budżetowy i wtedy mamy bilanse, z których wynika rozliczenie roku 

poprzedniego. Zgadza się, jest wtedy ustalana nadwyżka finansowa i wolne środki. Te wolne środki                            

i nadwyżka finansowa są albo angażowane na poczet bieżącego roku i w tym roku też tak zrobiliśmy, 

dlatego że na samym projekcie budżetu Państwo wiedzieli, że planujemy 3.400.000 zł deficytu. Jeśli jest 

planowany deficyt, to znaczy, że nie ma nadwyżki, że nie ma z czego zapłacić spłat pożyczek i wtedy trzeba 

zaangażować wolne środki, które się posiada, wprowadza się je do budżetu, na pokrycie spłaty pożyczek.                 

W tym momencie, wolne środki są furtką, która nam uzupełnia, bo albo bierzemy kredyt, albo angażujemy 

nasze oszczędności, tak jak w budżecie domowym. Nie pamiętam, co było 28 stycznia 2019 roku, 

musiałabym spojrzeć, ale tak to się odbywa. Na chwilę obecną, na koniec roku też mamy wygenerowaną 

jakąś kwotę, którą też już zaangażowaliśmy na poczet spłat tego roku. A w tym roku, jest to 2.083 tys. zł                 

i pomimo tego, że mieliśmy oszczędności, to te oszczędności już są zaangażowane, ponieważ nie 

generujemy nadwyżki. W przyszłym roku, zbieramy się z burmistrzem, żeby tak zaplanować, by                            

tę nadwyżkę zaplanować, dlatego, że wygenerowanie nadwyżki daje nam możliwość bieżącej spłaty, bez 

ingerencji w zewnętrzne środki.  

Na powyższym dyskusję zakończono. 

Po przeprowadzonej dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej 

Trzewiczyński odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
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NIEOBECNY: 1 

 

Przewodniczący Rady Maciej Trzewiczyński ogłosił 10 minut przerwy. 

Obrady wznowiono o godz. 15:42. 

Ad 7k)w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew za 2019 rok: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie Wiesław Stolarski odczytał 

opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Kleczew za 2019 rok z dnia 10 czerwca 2020 roku.  

Powyższa opinia stanowi załącznik do protokołu.  

 

2) Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński odczytał uchwałę Nr 1/20 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie z dnia 10 czerwca 2020 roku w sprawie wniosku 

o udzielnie absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew z wykonania budżetu Gminy 

Kleczew za 2019 rok.  

Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

3) Następnie, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Dariusz Michalak odczytał 

Uchwałę Nr SO-0955/39/8/Ko/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                      

w Poznaniu z dnia 17 czerwca 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 

i Miasta Kleczew z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok.  

Powyższa uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Za wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kleczewiew sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew za 2019 rok głosowało: 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski, J. Pernal,                  

W. Stolarski, E. Szacowna) 

PRZECIW: 2 (A. Pawlaczyk, J. Tylman) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4 (T. Biegasiewicz, D. Michalak, M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

NIEOBECNY: 1 (M. Kapela). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński pogratulował Burmistrzowi 

Gminy i Miasta Kleczew Mariuszowi Musiałowskiemu. 

 

Następnie, Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski odniósł się do otrzymanego 

absolutorium cyt. "Szanowni Państwo, w kilku słowach, ponieważ bardzo dużo informacji do mnie 

dociera, troszeczkę nasi mieszkańcy się pogubilii nie bardzo zrozumieli co się dzieje. Pierwsze 

głosowanie nad wotum zaufania - burmistrz nie dostał wotum zaufania, co więc oznacza, że jest 

drodzy Państwo wotum nieufności. To znaczy, że większość radnych nie ufa burmistrzowi. Jeżeli 
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sytuacja taka powtórzy się w przyszłym roku, to będziemy mieć referendum odwoławcze. Jeżeli radni 

tak zrobią, to pójdą za ciosem i zweryfikujemy. (...) Natomiast drodzy Państwo, to ostatnie głosowanie 

w sprawie absolutorium. Szanowni Państwo, dlaczego teraz8 głosów radnych było "za", a nie wtedy, 

dlatego, że doskonale wiedzą, że to by nie przeszło. Bo gdyby nie dali mi absolutorium, to stałoby się 

dokładnie to samo, co w zeszłym roku w Koninie, czyli Regionalna Izba Obrachunkowa unieważniłaby 

tę decyzję i z ogromnym prawdopodobieństwem Regionalna Izba Obrachunkowa dałaby mi to 

absolutorium. Więc radni doskonale wiedzieli, że nie mogą tego zrobić, taka sprytna zagrywka. 

Podsumowując, można z burmistrzem nie współpracować, można przez półtora roku nie pojawić się                      

w jego gabinecie, a później powiedzieć - nie, nie dajemy burmistrzowi wotum zaufania, czyli 

równoznaczne to jest z wotum nieufności. Drodzy Państwo,z jednej strony może nawet i dobrze, że 

tak się wydarzyło, trochę mnie martwi to rozdwojenie jaźni, tutaj jest absolutorium, a nie ma wotum 

zaufania, ale ok, to już zostawiam Państwu. Natomiast drodzy Państwo, cieszę się, że tak się 

wydarzyło, w końcu to raz na zawsze przetnie spekulacje, które ostatnio się toczą i mają miejsce, czyli, 

że mieszkańcy, którzy są zadowoleni z pracy burmistrza i często Państwu zwracają uwagę, no bo Wy 

robicie przeciwko burmistrzowi, bo nie chcecie z nim współpracować, i do tej pory Wasz argument, ale 

to pokaż mi konkret, dlaczego nie chcemyz burmistrzem współpracować, zawsze byliśmy "za"                             

i mieliście rację, do tego momentu. Dzisiaj nastąpiła polaryzacja, czyli krótko mówiąc, widać dokładnie 

jaki jest układ w Radzie Miejskiejw Kleczewie. Szanowni Państwo, bez wotum zaufania można żyć                      

i w moim postępowaniu absolutnie nic się nie zmienia, dalej robię to co robiłem, dalej pracuję tak jak 

pracowałem. Natomiast mam taką prośbę, jeżeli Państwo radni mają chociaż odrobinkę odwagi, to 

prosiłbym o jakieś uzasadnienie, dlaczegóż to Szanowna Rada burmistrzowi nie ufa, skoro chwilę 

później daje mu absolutorium za wykonanie budżetu za rok poprzedni, skoro tylko jedną uchwałę 

odrzucili dotyczącą funduszu sołeckiego. Wierzę, że Szanowna Rada będzie w stanie to merytorycznie 

uzasadnić. Dwie osoby wstrzymały się przy wotum nieufności, wyciągam po raz kolejny rękę do tych 

dwóch osób, zaproponuje spotkanie jednemu i drugiemu. Natomiast pozostała piątka, jak Was brzydko 

nazywają "betonowa" to rozumiem, że Państwo chcecie trwać, choć to brzydka ta nazwa strasznie. 

Domyślam się, że gdybym ciężarówkę złota przywiózł do gminy Kleczew i powiedział, to jest dla nas, 

to też byście byli przeciwni, ale macie takie prawo, bo to jest demokracja, to jest polityka. Natomiast                   

z tą dwójką chciałbym spotkać się, porozmawiać merytorycznie, mam nadzieję i wierzę drodzy 

Państwo, że wkrótce będziemy współpracować w jeszcze szerszym gronie. Na koniec chciałbym bardzo 

serdecznie podziękować za to absolutorium. Nie wiem komu się palec z tej ósemki omsknął, ale 

dziękuję, że to absolutorium zostało mi przyznane. Dziękuję." 

Na zakończenie, Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński odczytał 

uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Kleczew                               

za 2019 rok. 

Ad 7l) Zastępca burmistrza Jarosław Bąk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały                       

w sprawie zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty całkowitej wypłaconej 

Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Odpadami Komunalnymi Sp. zo.o. w Koninie. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  
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Radny Andrzej Pawlaczyk poinformował zebranych, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Samorządowej Rady Miejskiej w Kleczewie. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński zaproponował 

przegłosowanie powyższego projektu uchwały bez odczytywania,zgodnie z wersją otrzymaną    

w projekcie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NIEOBECNI: 1 

Ad 8. Wolne wnioski. 

Radny Jacek Tylman cyt: "Panie Burmistrzu, gratuluję absolutorium. Ja się odniosę do tego, bo ja 

głosowałem przeciwko wotum zaufania i przeciwko absolutorium. Chcę się do tego odnieść, po pierwsze nie 

była zrealizowana żadna inwestycja typu dom seniora, żłobek, promesy zostały oddane. Brak decyzji, 

działań względem budynku, to Pan burmistrz wyjaśnił, niewykonanie uchwały. Powiem tak, nowy 

samochód tak jak Pan burmistrz mówi, kosztuje w granicach 400 tys. zł, wiadomą rzeczą jest, że taka 

jednostka nie dostanie nowego samochodu, a za chwilę takich małych jednostek nie będzie. Po wtóre, bardzo 

dobrze udało się Panu skłócić społeczeństwo, poczynając od rady, przez straże pożarne, sołtysów, 

mieszkańców wsi i miasta. Po wtóre, ja jestem radnym Gminy i Miasta Kleczew, ja nie jestem niczyim 

radnym, ani Pana burmistrza, ani Pana zastępcy. Reprezentuje Gminę i Miasto Kleczew, nie tylko swój 

okręg wyborczy. Ubolewam nad tym, że niepotrzebne jest Panu więcej radnych, jak Pana siódemka,                      

czy mój głos to tak jakby był Panu niepotrzebny. Dziękuję". 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt. "Pozwolę się odnieść, promesy zostały oddane na 

klub seniora i żłobek i dlatego to jeden z argumentów, dla których Pan radny był za tym, aby nie udzielić 

mi absolutorium i wotum zaufania. Drodzy Państwo, cóż ja mogę na to powiedzieć, bo jak już mi ręce 

opadły, to spróbuję się pozbierać i coś na to powiedzieć. Szanowny Panie radny, gdzie miał był 

umiejscowiony pierwotnie klub seniora i żłobek? (...) Klub seniora i żłobek miał być umiejscowiony                      

w budynku po gimnazjum w Kleczewie. W związku z powyższym, że toczą się rozmowy z inwestorem                   

o którym nie mogę przed kamerami zbyt dużo mówić, to nie będziemy kłaść tam klub seniora i żłobka,                  

co miało być dofinansowane ze środków zewnętrznych. Jest coś takiego, jak okres trwałości, jeżeli byśmy 

tam zrobili klub seniora i żłobek, to przez kolejne cztery lata nie moglibyśmy tam nic zrobić, a my chcemy 

ten obiekt sprzedać. Panie, Pan nie widzi, że to jest niespójne ze sobą? To dlatego zrezygnowaliśmy                      

ze żłobka i klubu seniora, bo ten budynek chcemy sprzedać, o czym mówi sąsiad pana, pan Pawlaczyk. I ma 

rację, trzeba to sprzedać, a nie utrzymywać, dlatego nie ma tam klubu seniora i żłobka, bo sprzedajemy ten 

obiekt. Klub seniora buduje się w Centrum Kultury w piwnicy, co miał Pan okazję zobaczyć na prezentacji, 

rozumiem, że Pan to wyparł, ok, ma Pan takie prawo. Jeżeli chodzi o żłobek, drodzy Państwo jak się 

rozstrzygnie definitywnie sytuacja budynku po gimnazjum, to zrobimy i żłobek. Natomiast ja nie jestem 

raptus i nie lubię podejmować decyzji, które później mogą być nietrafione. Jeżeli chodzi o samochód OSP, 
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nie wiem dlaczego Pan uważa, że mała jednostka nigdy nie dostanie nowego samochodu. Mam nadzieję, że 

do końca kadencji uda mi się wskazać, że się Pan myli, bo tak jak powiedziałem, przemodelujemy zupełnie 

system ochrony przeciwpożarowej w naszej gminie. Małe jednostki mają mieć nowoczesny sprzęt, ale mały. 

Taki jest mój cel i chcę go osiągnąć, zresztą NFŚ ma dofinansowania na tego typu samochody i będziemy się 

również o nie starać. Co do kłócenia mieszkańców, to nawet nie będę się do tego odnosił, po prostu szkoda 

strzępić języka i prądu na mikrofon". 

Radny Wiesław Stolarski cyt. "Szanowni Radni, ja zwracam się po raz któryś, może pamiętacie moją 

wypowiedź, ja tutaj nie chodzę, Pan burmistrz nie ciągnie mnie za rączkę, czy gdzieś, mówiłem kiedyś, że 

będę się cały czas przypatrywał i jeżeli Pan burmistrz jakiś błąd popełni, to w odwrotnym kierunku pójdę 

tak jak niektórzy tu z Was. A taka wypowiedź Panie Jacku, że Pan burmistrz skłócił radę, skłócił 

społeczeństwo, to bardzo mi się nie podoba. Bo my sami się skłóciliśmy, nie Pan burmistrz nas skłócił, sami 

my jako rada. Ale każdy ma swoje sumienie, każdy może robić co chce, każdy może głosować jak chce. Ale 

jeszcze powiem takie słowo, bo Pan mówił, że Pan burmistrz społeczeństwo skłócił. Jeżeli dzisiaj by były 

wybory, to gwarantuję, że Pan burmistrz by miał 70-80%. Dziękuję". 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski cyt. "Jeżeli mogę się odnieść po raz kolejny do Pana 

radnego, moim jedynym interesem jest dobro gminy i mieszkańców. Gdybym uległ namowom co niektórych 

mieszkańców, a nie powiem, może mieszkańców, którzy pełnią znaczącą funkcję w tej gminie i chciałbym 

doprowadzić do jakiegoś zwarcia, to bym powiedział: no to Panie Michalak, tyle z Twojej drogi, nad którą 

żeś tak chodził. Ale drodzy Państwo, ja jestem burmistrzem wszystkich mieszkańców i nie będę teraz 

bojkotował inwestycji w okręgu Pana Michalaka, w czyimkolwiek okręgu, dlatego, że ten radny ze mną nie 

współpracuje. Siedzący w środku Pan radny, przewodniczący, tyle lat chodził nad kinem i użebrać nie 

mógł, wystarczył rok `burmistrzury` Musiałowskiego i kino się robi. Gdybym był przeciwny i chciał 

skłócić, bym powiedział `idź se do poprzednika, żeście się kumplowali, nie zrobił Ci, to teraz ja też Ci nie 

pomogę`. Drodzy Państwo nie, bo w interesie gminy Kleczew jest to, żeby nie leciała woda po 

wewnętrznych ścianach, a w nowych rynnach. Czyli drodzy Państwo, robię wszystko aby reprezentować 

interesy każdego mieszkańca. Nie patrzę w jakim okręgu pracujecie, bo dla mnie najważniejsi są 

mieszkańcy. W wszystkie inwestycje podejmuję tylko z myślą o tym, żeby były rozsądne, gospodarne                      

i racjonalne, a nie to, czy Wy akurat jesteście w tym okręgu, czy nie. I moi radni mogą mieć mi to za złe, 

np. radny Maciejewski, na Zberzynie żadnej inwestycji jeszcze nie było zrobionej, i co mam powiedzieć, no 

to zabieram teraz Michalakowi i połączę Zberzyn z Budzisławiem chodnikiem, bo zostało pieniędzy?                              

No nie, bo tu udało się zdobyć dofinansowanie, bo mieszka więcej ludzi, bo się wydaje bardziej zasadne. 

Więc wie Pan, czy ja kłócę mieszkańców? Pozwolę się z tym nie zgodzić. Czy pokłóciłem radę? Myślę, że 

tutaj radny bardzo słusznie to powiedział. Sami żeście się pokłócili, ja do tego palca nie dołożyłem,                          

a potrzebuję radnych, potrzebuję partnerów do rozmowy. Ja nie mam patentu na nieomylność, ja chcę                   

z kimś skonsultować swoje pomysły i fajnie, że tę siódemkę mam. I jeszcze raz, bardzo dziękuję Wam za to, 

że jesteście ze mną". 

Przewodniczący RM Maciej Trzewiczyński: Panie Burmistrzu, pozwolę się odnieść do Pana języka, 

którego Pan znowu użył. Nigdy, jeżeli chodzi o kino, nie żebrałem u poprzednika Pana Burmistrza, tylko z 

nim rozmawiałem. I nigdy do nikogo na sesji nie zwróciłbym się `idź se do poprzednika i se załatw`. Taki 

język to jest język knajacki". 
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Radny Wojciech Krzywdziński wnioskował o wycięcie krzewów od skrzyżowania                                    

w Nieborzynie do Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nieborzynie (łącznie z drogą prowadzącą do 

WTZ).  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że krzewy sukcesywnie są 

wycinane.  

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski poinformował, że w przerwie w obradach sesji, 

rozdał sołtysom wnioski dla mieszkańców, którzy mają odpady takie jak folia po kiszonce, 

sznurki, siatka, opakowania po nawozach. Wypełnione wnioski należy złożyć w Biurze Obsługi 

Interesanta w UGiM w Kleczewie lub u sołtysa do 20 lipca br.  

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

Ad 9. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek 

obrad został wyczerpany, podziękował wszystkim za udział i zamknął obrady XXVI sesji Rady 

Miejskiej w Kleczewie.  

 

                                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                                          Maciej Trzewiczyński 

 

 


